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PROTOKÓŁ Nr  IV /2010 
 z sesji nadzwyczajnej  Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 22 grudnia 2010 r. 
 
 

Obrady otworzył Przewodniczący RM – Janusz Wojciech Kotasiak, stwierdzając  
na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
  
Sesja rozpoczęła się o godz. 11.30. 
 
Następnie Przewodniczący powitał gości zaproszonych na sesję. 
 
W sesji udział wzięli:  
 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1 do protokołu). 
2. Prezydent Miasta – Jarosław Wilczyński 
3. Wiceprezydent Miasta – Jarosław Górczyński 
4. Wiceprezydent Miasta – Paweł Górniak 
5. Sekretarz Miasta – Marzena Dębniak 
6. Skarbnik Gminy – ElŜbieta  Pichór 
7. Asystent Posła na Sejm RP – Jarosława Rusieckiego – Artur Głąb 
8. Wicestarosta Ostrowiecki – Eligiusz Mich 
9. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta  
10. Dyrektorzy jednostek organizacyjnych i zakładów budŜetowych Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski oraz prezesi spółek gminy 
11. Przewodniczący Rad Osiedlowych. 
12. Przedstawiciele lokalnej prasy, radia i telewizji kablowych. 

 
 
Ad. I/Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia przewodniczących stałych 
Komisji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 
 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Szanowni  Państwo Radni! Przystępujemy  
do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczących stałych komisji Rady 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. W związku z tym, Ŝe Państwo dostali ten projekt 
uchwały w formie in blanco, pozwolę sobie zakomunikować formalnie, kto został 
wybrany na przewodniczących poszczególnych komisji. I tak – przewodniczącym 
Komisji Samorządowej został Pan radny Zbigniew Moskalewicz – gratuluję  wyboru. 
Przewodniczącym Komisji Strategii i Rozwoju miasta został Pan radny Wojciech 
Mazur – takŜe gratuluję wyboru. Przewodniczącym Komisji BudŜetu został Pan 
Radny Henryk RoŜnowski – gratuluję. Przewodniczącym Komisji Edukacji, 
Wychowania, Kultury i Sportu został wybrany Pan Maciej Kuszewski, gratuluję. 
Przewodniczącym Komisji ds. Rodziny został Pan radny Stanisław Sulik. Dziękuję. 
Czy do treści tak  sformułowanej uchwały maja Państwo uwagi, jest to formalne moje 
zapytanie, niemniej jednak, proszę, czy są? Nie widzę. W związku z tym proszę  
o przegłosowanie projektu tejŜe uchwały.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia przewodniczących 
stałych Komisji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 
Patrz uchwała Nr IV/12/2010 – załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Ad. II/Sprawy ró Ŝne: 
 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Proszę Państwa! Następnym punktem naszej 
dzisiejszej sesji są tradycyjnie sprawy róŜne. Bardzo proszę, Panie Prezydencie  
o zabranie głosu. 
 
1) Prezydent J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Ja chciałbym 
wszystkim nowo wybranym przewodniczącym komisji pogratulować i liczę na to,  
Ŝe w najbliŜszych czterech latach będzie nam się wszystkim dobrze współpracować,  
Ŝe komisje, którymi Państwo będziecie kierować, będą pracować dla dobra ostrowczan 
przede wszystkim. Liczę równieŜ, w imieniu wszystkich urzędników, jako szef urzędu, 
na dobrą współpracę. Gratuluję jeszcze raz i Ŝyczę powodzenia w tej pracy. Dziękuję. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Maciej 
Kuszewski. 
 
2) Radny M. Kuszewski – Panie Przewodniczący! Szanowni Radni! Mam komunikat. 
Bezpośrednio po tej sesji nadzwyczajnej proszę o pozostanie na tej sali członków całej 
mojej Komisji Edukacji celem odbycia pierwszego spotkania. Dziękuję. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze podobne 
deklaracje? Pan Radny Wojciech Mazur. 
Radny W. Mazur – Ja myślę, Ŝe równieŜ zapraszam wszystkich. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Pan Radny Henryk 
RoŜnowski zabierać chce głos. Czy dołącza się do tego? 
Radny H. RoŜnowski – Tak, oczywiście. 
Radny S. Sulik – I ja teŜ. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Tylko Pan radny Moskalewicz odkłada 
sprawę? 
Radny Z. Moskalewicz – Nie, Komisja Samorządowa bezpośrednio po sesji spotyka 
się w sali obok. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Szanowni Państwo Radni! Czy są jeszcze 
jakieś sprawy, problemy w sprawach róŜnych? Pan Prezydent. 
 
3) Prezydent J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Ja chciałbym 
wszystkich ponownie, jeszcze raz, po raz kolejny zaprosić na tradycyjny, piąty 
opłatek, który organizujemy wspólnie ze Starostą Ostrowieckim w dniu jutrzejszym  
o godzinie 14 na ostrowieckim rynku. Będą śpiewane kolędy, będziemy mogli 
przełamać się opłatkiem z mieszkańcami i zapraszam wszystkich radnych do czynnego 
udziału w tym spotkaniu. Dziękuję. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Pan Radny Stanisław 
Choinka. 
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4) Radny S. Choinka – Panie Przewodniczący! RównieŜ Komisja Rewizyjna spotka 
się po wszystkich komisjach. Dziękuję. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. I jeszcze Pan radny Maciej 
Kuszewski. 
 
5) Radny M. Kuszewski – Przepraszam bardzo, Panie Przewodniczący, ale dla 
formalności bardzo proszę panie z Rady biura o towarzyszenie nam podczas 
pierwszych spotkań. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak –  Tak, Panie z Rady biura mają obowiązek  
bo przecieŜ muszą protokołować, co wyście tam Państwo wymyślili. Czy są jeszcze  
w sprawach róŜnych jakieś uwagi? Pan radny Robert Post się zgłosił i Pan radny 
Wojciech Lesiak następny. Bardzo proszę. 
 
6) Radny R. Post – Panie Przewodniczący! Szanowne KoleŜanki, Koledzy! Mam 
pytanie do Pana Prezydenta – kiedy planowana jest sesja budŜetowa? 
Prezydent J. Wilczyński – Pan Przewodniczący planuje sesję, ale ja prosiłem  
o termin 30 grudzień 2010 r. godzina 11. Dziękuję. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak –  Pan Wojciech Lesiak, proszę. 
 
7) Radny W. Lesiak – Panie Przewodniczący! Szanowna Rado! Panie Prezydencie!  
Ja tylko tak w ramach formalności to chciałem powiedzieć, Ŝeby przewodniczący 
komisji dali nam szansę bycia w tych komisjach, a nie wszystkie na raz komisje, takŜe 
miło by było. Dziękuję. 
 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak –  Szanowny Panie Wojciechu radny, imienniku 
zresztą mój – bardzo mi miło. Proponuje ten tryb, jak powołanie przewodniczących, 
czyli po kolei, dlatego, Ŝe inaczej się nie da. Więc w związku z tym, jeŜeli nie ma 
innych uwag, zamykam czwartą nadzwyczajną sesję Rady Miasta i proszę komisje  
o zebranie się według kolejności zawartej w uchwale.  
 
Sesja Rady Miasta zakończyła się o godzinie 11.40 
 
Protokołowały:      Przewodniczył: 
 
mgr Eliza Kaniewska    Przewodniczący Rady Miasta 
mgr Anna Krakowiak    mgr Janusz Wojciech Kotasiak 
 
 
 
 
 


